

## 僱傭稅，最新消息（助您節省\$33,600）

由於此政策改變，僱主於 31/7/2013 合約到期前再終止合約及另簽新約，可再次節省 \$9,600 外傭稅。合共七年可節省 \$33,600

根據政府 11/11/2008 公佈，由 1/8/08 – 31/7/2013 所有在此日期內發出的外傭簽證，都可豁免外傭稅。

根據政府 30/7/08 公佈，由 1/8/08 – 31/7/10 所有在此日期內發出的外傭簽證，都可豁免外傭稅。

在此期間終止合約及另簽新約，只要是同一僱主，入境處處長將會行使酌情權，豁免外傭離港要求，新舊合約期間不會有中斷時間。

為協助各僱主節省 \$9,600 外傭稅，本公司以優惠價代辦終止及另簽新合約(舊約不論任何代理公司都可代辦)，包括所有文件費，領事館驗證費，入境處簽證費。請不要再猶豫立即聯絡本中心。

預期大量僱主會採取此行動，入境處 1/8/08 後將採取限額措施，為保證能順暢處理新舊合約，請貴僱主盡快與本公司接洽。

如政策不變，僱主於 31/7/2010 合約到期前再終止合約及另簽新約，可再次節省 \$9,600 外傭稅。

僱員再培訓徵款(俗稱僱傭稅)-

付款方法

一般僱主都會選均分四期繳交，首期徵款已在傭工獲發簽證前由授權代表繳付，僱主日後可以下列方式繳交其餘各期徵款:-

親自或把支票郵寄或放入該處的投遞箱內:

香港灣仔告士打道七號

入境事務大樓六樓

入境事務處

外藉家庭傭工組收

親自前往以下六間入境事務處分處繳交

一) 東九龍辦事處

九龍藍田匯景道1-17號

匯景花園匯景廣場二樓

二) 西九龍辦事處

九龍油麻地上海街250號

油麻地停車場大廈閣樓

三) 沙田辦事處

新界沙田上禾輦路一號

沙田政府合署三樓

四) 火炭辦事處

新界火炭樂景街2-18號

銀禧閣商場405-6號舖

五) 元朗辦事處

新界元朗西菁街23號

富達廣場地下B舖

六) 港島區旅行證件簽發辦事處

香港中區統一碼頭道38號

海港大廈二樓

## Latest Levy Notice

### Waived Levy Notice (Save \$33,600!)

Now the policy had been changed, employers can terminate and renew the contract again before July 31st 2013 to save another \$9,600 with totally 7 years in amount of HK\$ 33,600

According to the Government's press release on November 11th 2008, all visas granted between August 1st 2008 and July 31st 2013 will have their levies waived.

According to the Government's press release on July 30th 2008, all visas granted between August 1st 2008 and July 31st 2010 will have their levies waived.

During this period, the Director of Immigration will exercise discretion so helpers whose contracts are terminated and renewed with the same employer do not have to leave Hong Kong; that is, the helper will continue working without interruption during the transition from the old contract to the new one.

To assist employers in saving the \$9,600 levy, our company now offers a special discount price for terminating and renewing contracts. This discounted price includes all document fees, consulate notarization fees and immigration visa fees. Please do not hesitate to contact us at any time for further information.

It is expected that many employers will choose to exercise this right hence the Immigration Department has introduced a quota system on and after August 1st 2008. To ensure that all applications will be processed smoothly without much delay, employers should contact us as soon as possible.

If the policy remains intact, employers can terminate and renew the contract again before July 31st 2010 to save another \$9,600.

### Employees Retraining Levy - Payment Method

Employer usually select payment of the levy in four equal half-yearly instalments, with the first payment being made in person by representative before the issuance of visa to the Helper. Employers may make the subsequent instalments as follows:

by mail/drop-in cheque/in person:  
Foreign Domestic Helpers Section  
Immigration Department  
6th Floor, Immigration Tower, 7 Gloucester Road,  
Wan Chai, Hong Kong.

in person at the six Immigration Branch Offices as following:

1) East Kowloon Office  
Level 2, Sceneway Plaze, Sceneway Garden,  
1-17 Sceneway Raod, Lam Tin, Kowloon

2) West Kowllon Office  
M/FI, Yau Ma Tei Carpark Bldg,  
250 Shanghai St, Yau Ma Tei, Kln.

3) Shatin Office

3/F, Shatin Government Offices,  
1 Sheung Wo Che Rd, Shatin, NT

4) Fo Tan Office

Shops 405 & 406, Jubilee Court Shopping Centre  
2-18 Lok King St, Fo Tan, NT.

5) Yuen Long Office

Shop B, G/F Manhattan Plaza,  
23 Sai Ching St, Yuen Long, NT.

6) Hong Kong Island Travel Documents Issuing  
Office

2/F Harbour Building,  
38 Pier Rd, Central, HK